
21 JUNI 2018 – HERKSE ELECTION NIGHT – GC DE MARKTHALLEN

HERK KLEURT ROOD  OP ELECTION NIGHT

Een donderdagavond in Herk-de-Stad verloopt doorgaans wat rustiger dan die van 21 juni 2018. De Markthallen maakte zich op voor een pittige avond. Al snel liep de zaal helemaal vol met meer dan 300 nieuwsgierige en enthousiaste toeschouwers.

sp.a Herk-de-Stad ontving dan ook heel wat gasten om kennis te maken met haar ‘Chili Peppers’ oftewel de lokale kandidaten voor de verkiezingen van 14 oktober 2018. Vervolgens werden glazen geklonken op de goede afloop, de buikjes pittig gevuld met chili con carne, 
gezellig bijgepraat en zelfs de beentjes op de dansvloer losgegooid.

Kersvers afdelingsvoorzitter Michaël Awouters leidde de avond vloeiend in goede banen. Kandidaten verschenen op het podium en flankeerden lijsttrekker Bert Moyaers bij diens speech. Vurig, maar toch vaak de gevoelige snaar rakend, het zorgde regelmatig voor sponta-
ne applaussalvo’s vanuit het publiek.

En wat te denken van het bezoek en de lovende toespraak van nationaal voorzitter John Crombez? Samen met hem konden we vaststellen dat de zaal tijdens zijn woorden met dubbel zoveel aandachtige luisteraars was gevuld dan bij zijn collega-voorzitter Bart De Wever 
enkele weken daarvoor.

Laat het maar duidelijk zijn: de socialisten troffen net als de Rode Duivels op het WK in Rusland ferm raak op die bewuste 21ste juni in De Markthallen. Er staat opnieuw een stevige ploeg die bereid is om de handschoen op te nemen voor het welzijn en welbevinden van elke 
Herkenaar. Niet alleen tijdens deze verkiezingscampagne, maar nog eens te meer daarna!

CHILI PEPPERS REIZEN MET CARAVAN DOOR HERK-DE-STAD
De toeren van de caravan! 

U heeft hem ongetwijfeld in de maanden mei en juni 
ergens in het Herkse straatbeeld zien opduiken. We 
hebben het hier over dat heerlijk retro-rode cara-
vannetje dat van opritten naar pittoreske pleintjes 
tot zelfs de jaarmarkt van Herk kermis toerde. 

En overal doken daarmee samengaand Herkse Chili 
Peppers op. We hebben het dan over sp.a-kandi-
daten die al snel een paar honderden interessante 
babbeltjes sloegen met buurtbewoners of toevallige 
passanten.

Graag tussen de mensen staan, met daarbij een fris 
drankje of heerlijk glaasje sangria? Socialisme moet 
nu eenmaal gezellig zijn of het heeft geen recht op 
bestaan.

Ja, het waren stuk voor stuk voor ons 12 zeer boei-
ende, leerrijke en onvergetelijke avonden.

VISIE OP GEMEENTELIJKE GEBOUWEN NOODZAKE-
LIJK
Op de gemeenteraad van 25 juni besloot de huidige meerderheid om 
het politiegebouw aan de Guldensporenlaan aan te kopen. De stad 
had hier al een deel van in eigendom. Het gemeentebestuur geeft 
aan van dit gebouw mogelijk het nieuwe stadhuis te willen maken. 
Wij hebben op de gemeenteraad onze bezorgdheid geuit. Het huidige 
stadhuis in het Olmenhof is niet zo toegankelijk en het is ook onmo-
gelijk om daar alle diensten samen te huisvesten. Principieel zijn we 
dan ook niet tegen een plan voor het stadhuis. Maar daar wringt het 
schoentje net. Wij missen een visie: wat gaat er concreet met het po-
litiegebouw gebeuren? Welke ingrepen zijn nodig om daar eventueel 
het stadhuis te huisvesten? En vooral: wat kosten de extra ingrepen die 
nodig zullen zijn? Ondertussen horen we ook voor andere gebouwen 
nieuwe ideeën opduiken: bibliotheek, jeugdhuis, dienstencentrum De Cirkel, oud gemeentehuis Schulen, oud gemeen-
tehuis Donk, oude jongensschool Schakkebroek, kloostergebouw, Markt 19, revalidatiecentrum, oude postgebouw … er 
circuleren allerhande voorstellen. sp.a Herk-de-Stad werkt een visie uit voor het hele patrimonium van de stad. Welke 
gebouwen hebben we? Waar dienen ze vandaag voor? Hebben we ze in de toekomst nog nodig of kunnen ze verkocht 
worden? Zijn er ingrepen nodig om ze bruikbaar te maken of te houden? Enkel op die manier kunnen we op een (finan-
cieel) verantwoorde manier beslissingen nemen omtrent onze gebouwen.

HET OEFENPARK … OF WAT DAARVOOR MOET DOOR-
GAAN
Aan het Olmenhof (parking voetbal) ligt een oefenpark voor toekomsti-
ge automobilisten. Althans, dat is waar het voor moet doorgaan. Wie er 
zijn rijvaardigheid wil bijspijkeren moet er het ijzerwerk soms letterlijk 
uit de struiken halen. Het is een kwestie van tijd voor er een auto be-
schadigd geraakt. Iedereen vindt verkeersveiligheid belangrijk. De juiste 
manoeuvres vlot en op een correcte manier kunnen uitvoeren, is daar 
een belangrijk deel van. Los van het feit dat er nergens in de nabije om-
geving een degelijk uitgerust oefenpark is, vinden we dat jongeren op 
een veilige manier, begeleid door hun ouders of de rijschool, hiervoor 
terecht moeten kunnen in eigen stad. We kunnen nadenken over een 
betere locatie, maar zelfs met veel minimalere ingrepen kan de situatie 
al veel verbeterd worden. sp.a Herk-de-Stad wil hier werk van maken ...

WANDELWEG VAN DONK NAAR SCHULENSMEER: 
HERK LAAT BESLISSING AFHANGEN VAN HALEN, 
HALEN ZET LICHT OP ROOD
De beleidsploeg van CD&V, Open VLD en N-VA-NIEUW stelde de gemeente-
raad voor om akkoord te gaan met het tracé wandelpad zoals voorgesteld op 
een bespreking in bezoekerscentrum ’t Vloot tussen de gemeenten Halen en 
Herk-de-Stad, BC Schulensmeer, de Vrienden van het Schulensbroek, Natuur-
punt en het Regionaal Landschap Haspengouw en Voeren en dit op 23 maart 
2018. Wij waren verheugd dat er nu eindelijk na onze suggestie op de gemeen-
teraad van 14 december 2015 een lichtpunt aan het eind van de tunnel te zien 
was. Dit traject week echter erg af van onze initiële gedachtegang over hoe we 
vanuit Donk naar ’t Vloot in de toekomst hadden willen wandelen. Het wan-
delen doorheen het natuurgebied zagen wij net als een absolute meerwaarde 
voor de natuurliefhebbers. Wij begrepen echter wel dat we ons moesten schik-
ken naar de NATURA 2000-richtlijn en dat we rekening dienden te houden met het negatieve advies van het Agentschap Natuur & Bos 
alsook dat van Onroerend Erfgoed. We danken langs deze weg graag opnieuw de Vrienden van het Schulensbroek voor het zoeken naar 
een alternatief en hun financiële tegemoetkoming in dit project. In elk geval, het bestuur zou zich deze keuze nog beklagen. Want door 
het tracé zodanig te verleggen tot zowat de gemeentegrens met Halen, liet er zich plots nog een ander addertje onder het gras opmerken. 
Er zou aan deze beslissing enkel en alleen groen licht gegeven worden indien er tegelijkertijd een voorgesteld fietspad langsheen de Mos-
straat in Halen werd aangelegd. M.a.w., Herk-de-Stad liet zijn beleid afhangen van de beslissingen en realisatie in een andere gemeente 
en de daaraan mogelijk gekoppelde subsidies van de provincie. En wat vernamen we ondertussen: juist ja, Halen zette het licht op rood! 
Herk-de-Stad verdient een beleid dat autonoom een beslissing over de aanleg van een wandelpad neemt en uitvoert zonder dat te laten 
afhangen van de beslissing van een buurgemeente over de aanleg van een deels gelijklopend fietspad.



HET EINDEXAMEN VAN DE CD&V, N-VA – NIEUW EN OPEN VLD IS ONTGOOCHELEND!
Dit rapport meet in hoeverre de studenten in onze klas hun doelstellingen van 6 jaar geleden gerealiseerd hebben. Zowel CD&V, N-VA – NIEUW als Open VLD maakten via hun verkiezingspamfletten in 2012 soms eenvoudige, maar vaak ook grote verkiezingsbeloften. 
Vandaag staan we op ongeveer twee maanden van de nieuwe gemeenteraadsverkiezingen. Voor ons als sp.a hét ultieme moment om de meerderheid te controleren op die dure eed die ze gezworen hebben.

We kozen er de 20 meest in het oog springende ideeën uit en plaatsten bij elk van hen 5 groene en/of rode sterretjes. Bij elk onderdeel geven we tevens een korte omschrijving waarom we net van mening zijn dat dit als een terechte, eerlijke en vooral uiterst objec-
tieve score mag aanschouwd worden.

Beloofd! Waarom deze score?

1. Aankoop kloostergebouw 
en ombouwen tot cul-
tuurcampus



Dé grootste verkiezingsbelofte bleek al snel een utopie. Een sprookje dat niet verder raakte dan 
de openingszin “Er was eens…”  en al zeker geen happy end kende. Wij noemen dit de kiezer zand 
in de ogen strooien.

2. Nieuwe bibliotheek


Meer ruimte voor de huidige bibliotheek of een compleet nieuwe campus? Het maakt niet uit. 
Beloofd, maar eens het nieuwe bestuur aan zet kwam, werd er met geen woord meer over ge-
rept.

3. Nieuw dienstencentrum


Al in de vorige legislatuur met sp.a in het beleid werd er op de gemeenteraad een principebeslis-
sing goedgekeurd om een nieuw dienstencentrum te bouwen. De nieuwe meerderheid ging er 
werk van maken maar ... niks.

4. Nieuwe kinderopvang


In de vorige legislatuur werd keihard gewerkt en was ellenbogenwerk nodig om een dossier 
startklaar te krijgen. De huidige meerderheid gooide dit alles meteen in de vuilbak. Resultaat: alles 
te herdoen, te beginnen met het kiezen van een uiterst ongelukkige locatie. De werken kunnen 
nu eindelijk van start gaan, maar de meerderheid verspilde hierdoor 6 kostbare jaren. Bovendien 
bleef van een allesomvattend ‘Huis van het Kind’ enkel een Buitenschoolse Kinderopvang over 
in deze plannen.

5. Eigen lokalen voor Chiro 
Arika in Herk centrum



Door de oefening voor de kinderopvang compleet te herdoen, is een volledige leidersploeg de 
Chiro ontgroeid. Nu mag de volgende generatie hier alle hoop op koesteren. 

6. Nieuwe speeltuinen


Elk jaar een speeltuin bleek te moeilijk. Vandaag hebben Schakkebroek en Herk centrum een 
speeltuin en wordt Schulen op dit moment nog aangepakt. Hopelijk is de zomervakantie bij de 
opening nog niet helemaal voorbij. Laat ons ook niet vergeten dat deze meerderheid het voor-
heen sp.a onmogelijk maakte om in het Olmenhof in 2012 een speeltuin te realiseren. Indien 
deze er toen wel al had gestaan, kon men misschien elke andere deelgemeente nu wel kinder-
pret bezorgd hebben. 

7. Veiliger en leefbaarder cen-
trum voor Donk



Donk centrum, het mag gezegd, is een pareltje geworden. Elke dorpskern verdient zulke verfraai-
ing die de veiligheid ten goede komt.
Wist je dat de goedkeuring van het definitieve dossier op de gemeenteraad nog gebeurde onder 
het burgemeesterschap van sp.a? 
De huidige meerderheid kon dus gewoon voortborduren op reeds goed geleverd werk.

8. Dorpsplein Berbroek met 
creatie groeiperspectief 
voor dorpskern



Hoog werd ingezet op de verfraaiing van het dorpsplein in Berbroek. Dat kan ook moeilijk anders 
als de helft van het schepencollege bestaat uit mensen van deze deelgemeente. Het is dan toch 
vreemd om vast te stellen dat men pas na dit bouwverlof nog alles in het werk moet stellen om 
het plein op te waarderen. Vandaag is ons dat twee groene vinkjes waard. Als het werk af is, wordt 
dat ongetwijfeld meer. Maar heeft het schepencollege nog gedacht aan dat groeiperspectief 
voor de dorpskern?

9. Verfraaiing centrum Schak-
kebroek



Schakkebroek lijkt door het stadsbestuur volledig in de vergeetput gedompeld. Geen enkele 
steen werd er verlegd, laat staan dat er een plan werd bedacht. 3 maanden voor de verkiezingen 
wordt nog snel de Schoolstraat vernieuwd om toch maar de idee op te wekken dat men dit dorp 
niet in de kou heeft laten staan. Dit voelt aan als een chef-kok die nog snel over een verbrand 
stukje filet pur extra veel saus giet alvorens hij het van de keuken naar het restaurant laat vertrek-
ken.

10. Uitbreiding Daelemveld


Enkele belangrijke hordes werden genomen om de uitbreiding van 5 hectare industrieterrein te 
bekomen, maar er is nog steeds niets effectief gerealiseerd.

Beloofd! Waarom deze score?

11. Repetitielokalen theater, 
muziek…



We hebben ons best gedaan, maar vinden voorlopig geen enkel beleidsinitiatief terug dat er zou 
op wijzen dat men aan een repetitielokaal heeft gedacht.

12. Een buurthuis voor elke 
deelgemeente



De oude gemeentehuizen van Schulen en Donk, de oude jongensschool in Schakkebroek zijn 
maar enkele concrete voorbeelden, die men zou omvormen tot buurthuizen. Het bleef echter 
oorverdovend stil bij de meerderheid over deze door hen zelf aangehaalde buitenkansen.

13. Belastingen niet verhogen


De personenbelasting en de opcentiemen werden inderdaad niet verhoogd. Nochtans liet de 
burgemeester zich in de eerste maanden van de legislatuur ontvallen dat hij de belastingen wou 
verhogen. Dat feest ging gelukkig niet door. Dan maar op zoek naar extra centjes door duurdere 
facturen door te schuiven naar de burger: de huisvuilfactuur, een bouw- of milieuvergunning, de 
aansluiting op riolering bij nieuwbouw, een identiteitskaart, een rijbewijs… we kunnen zo nog wel 
even doorgaan.

14. Veiligere schoolomgeving: 
de octopuspalen



In 2012 keurde de voltallige gemeenteraad op vraag van (toen) oppositiepartij N-VA – NIEUW 
het plaatsen van octopuspalen aan de scholen goed. Doordat deze nog niet geplaatst werden in 
datzelfde jaar bij de start van het schooljaar, ging deze partij er prat op dat ze deze wel zelf zou 
plaatsen als ze beleid mocht voeren. 
6 jaar later vinden we enkel aan de school in Donk zo’n paal terug. 

15. Uitbreiding reglement 
buurtfeesten naar vereni-
gingen, senioren en zelfs 
schoolfeesten



Dit reglement kwam plots vanonder het stof bij de eerste tekenen van verkiezingskoorts. Men 
breidde dit reglement minimaal en enkel en alleen uit naar organisaties ten voordele van goede 
doelen. Lovenswaardig, ja dat wel, maar volgens ons te weinig. Misschien mag de waarde van 
€ 75 logistieke ondersteuning na ruim 15 jaar ook eens herbekeken worden.

16. Aanbod kinderopvang  uit-
breiden



Uitbreiding van vakantieopvang naar deelgemeenten, opvanginitiatieven extra ondersteunen 
met premies of een spelotheek, flexibele en occasionele kinderopvang, opvangmogelijkheden 
van 12- tot 15-jarigen tot zelfs een digitaal en fysiek loket voor kinderopvang op het OCMW. Een 
hele rist voorstellen waarvan we weinig tot helemaal niets zagen gebeuren.
Toch geven we groene sterretjes voor het diverse aanbod van vakantiekampen dat werd uitge-
breid. Maar dit lijkt vooral de verdienste van de creativiteit van het personeel.

17. Amandinahuis aankopen en 
omvormen tot volwaardig 
museum



sp.a stelde vanuit de oppositie uiteindelijk zelf maar voor om actie te ondernemen omdat het 
Amandinahuis echt wel bedreigd is. Er werd rond de tafel gezeten, meer dan eens. We zien ech-
ter voorlopig weinig beweging.

18. Continue ondersteuning 
mantelzorgers



Ondanks de zware en dure eed om mantelzorgers continu te ondersteunen werden net de 
voorwaarden voor mantelzorgtoelage in juni 2014 verstrengd. Onbegrijpelijk! Wij vinden net dat 
de zorg aan huis voor zieke en/of hulpbehoevende 65-plussers door familieleden of buren niet 
genoeg gewaardeerd kan worden. 

19. Volkstuintjes of plantsoen-
tjes onderhouden via een 
vrijwilligersvergoeding



Volkstuintjes? Daar hebben we op ons grondgebied nog steeds niets van gehoord. Nochtans 
liggen hier massa’s opportuniteiten bij mensen wiens tuin te groot is geworden. Het zorgt voor 
sociale cohesie.

20. Fietspaden in elke deelge-
meente aanleggen



De fietspaden in de Doel- en de Pierpontstraat zijn er gelukkig, maar ook hier werd het voor-
bereidend werk onder het burgemeesterschap van sp.a gedaan. In sommige deelgemeenten 
werden fietssuggestiestroken op de straat geverfd, vandaar onze 2 milde groene sterretjes, maar 
het is nog wat anders dan een echt fietspad. 

ER MAG WEER PEPER BIJ 
IN HERK-DE-STAD!

#wijzorgenervoor

Herk-de-Stad

HERKSE ELECTION NIGHT 

21 juni

Meer dan 300 sympathisanten:

John Crombez = Bart De Wever x 2!

CHILI PEPPERS ON TOUR

“Vive la caravane”

Het eindrapport
van deze 
meerderheid
p.6

En verder …

• Dringend nood aan visie op 
gemeentelijke gebouwen

• Het oefenpark … of wat daar-
voor moet doorgaan

• Wandelweg van Donk naar 
Schulensbroek

www.spaherkdestad.bewww.fb.com/sp.a.herk

TOTAALSCORE NA ZES JAAR (2013-2018) CD&V, N-VA - NIEUW EN OPEN VLD: 23/100

Deze score is ondermaats. In veel te weinig dossiers werd doorheen de afgelopen 6 jaren ook maar enige vorm van vooruitgang ge-
boekt. Overwogen moet worden om hen naar de oppositiebanken te sturen om tot bezinning te komen, zich te herbronnen om zo tot 
vernieuwde inzet voor de Herkse burger te komen. De Herkenaar verdient beter!

Deze meerderheid vormde zich in de eerste plaats als de grote coalitie anti-socialisten. Het mag dan niet verwonderen dat dit 
nefast is om goede resultaten te boeken waar de Herkenaar beter van wordt wanneer dit het grootste en feitelijk enige bindmiddel 
is om samen te besturen.

Waar men sp.a verweet dat de periode 2007-2012 enkel ruziënd werd bestuurd met de coalitiepartner, stellen wij vast dat de 
huidige meerderheid het op dat vlak niet veel beter doet. Misschien was het dan toch NIET de schuld van de socialisten.

Natuurlijk werd er ook aan andere dossiers gewerkt, die niet in de belofteblaadjes werden opgenomen. Er werd zelfs enkele ke-
ren naar de goede suggesties van de sp.a geluisterd, ook al blijven daar grote resultaten achterwege. Denk maar aan het dossier 
Amandinahuis dat werd opgestart of een mogelijk wandelpad van Donk naar het Schulensmeer…  

Dat in Donk centrum vandaag de prachtige boomgaard er nog steeds is, dankt men eveneens aan de alertheid van sp.a. De meer-
derheid maakte er liever brandhout van om zo 3 bouwplaatsen te creëren.

We hebben eindeloos respect voor het stadspersoneel dat in deze moeilijke omstandigheden is blijven verder werken. Elke lezer 
en elke kiezer mag binnen enkele weken zelf laten weten in wie hij of zij het meeste vertrouwen stelt voor de toekomst. Nee, de 
verandering heeft duidelijk niet gewerkt!
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Bert Moyaers
Lijsttrekker


